
Sveti počivajo,
čeprav dela ne
manjka
Samokritično poročilo o delu v letu 1982,
pa ugodna ocena delegatov, ki so se
v razpravi zavzeli za krepitev frontne vloge
socialistične zveze

Poročilo o delovanju občinske konference socialistlčne zveze
delovnega Ijudstva v preteklem letu in delovni program za leto 1983
sta na letni programski seji izzvala precej razprav. Kratko in pregle-
dno poročilo v prvem delu statistično odkriva nekatere podrobnosti
o delu v letu, ki se izteka: predsedstvo se je sestalo na 13 sejah, sveti
so imeli skupno samo pet sej (sploh se niso sestalt sveti za razvijanje
delegatskega in skupščinskega sistema, za razvojna vprašanja in
družbenoekonomske odnose, za spremljanje in razvijanje krajevnih
skupnosti, za mednarodne odnose, za spremljanje družbenoeko-
nomskega in političnega položaja žensk, za stanovanjsko politiko,
za urejanje prostora, urbanizem in varstvo okolja, za kulturo in za
telesno kulturo. Koordinacijski odbori so pripravili skupno 40 se-
stankov, povsem neaktivni so bili štirje: za vpraSanja naših delavcev
na začasnem delu v tujini, za družbene organizacije in društva, za
uresničevanje samoupravnega sporazumevanja na področju druž-
benih dejavnosti in za prošnje in pritožbe Letos je bil vendarle
ustanovijena konferenca svetov potrošnikov, od fanske konference
do danes pa na občinski ravni ni bilo nobene sekcije.

V poro&lu je ocenjeno tudi uresničevanje delovnega programa:
zadovoljivo oceno so si prislužile le politična in organizacijska
izvedba volitev, razvoj gospodarstva z vidika ekonomske stabiliza-
cije, družbeno planiranje in razvoj družbenoekonomskih odnosov v
skladu z resolucijo o družbenem planiranju ter podeljevanje odličij
OF V samokritičnem poročilu so vse ostale aktivnosii ocenjene
slabše, nekatere celo nezadovoljrvo.

Igor Koc^ukovaid je bil v imenu krajevne konference socialistične
zveze iz SavSkega naselja 3 zadovoljen s poročilom in opravljenim
delom, kritično je omenil predvsem neaktivnost svetov in koordina-
cijskih odborov in povprašal po odgovornosti njihovih tlanov. Tudi
Janko Vellkonja iz krajevne skupnosti Savsko naselje 2 je omenjal
neaktivnost organov, še dlje pa se je zadržal pri nekaterih obllkah
stabilizacijskega obnašanja, za katere bi se morala zavzemati tudi
socialistidna zveza: za ukinitev nekaterih izdatkov v socialistični
zvezi, kjer mora postati tetiiče na volonterskem delu, na vseh
ravneh )e treba prenehati z denarnim nagrajevanjem aktivističnega
dela; proslave je treba omejlti v razumne meje, na njih naj nastopajo
domače kulturne skupine, ki pri teh proslavah ne iščejo zgolj za-
služka; tudi sodelovanje s pobrateno in pnjateljskimi občinami no
sme lerjati previsokih stroškov.

BorlvoJ Kovačlč iz krajevne skupnosti Jožeta žtombala je bil
zaskrbijen, ker sekcijska obllka dela ni zaživela, dr. Mllan Do)«nc pa
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je opozoril na skrb za starejše občane, ki ne sme presahniti v
naslednjem letu; ob tem je Slavlca Roblda opozorite, da se v
Rdečem križu srečujejo s težavo, ker je premalo prostovoljcev za
delo 3 starejšimi občani.

Drago Pleiko, predsednik občinske konference Zveze komuni-
stov, je kot prvo nalogo postavil krepitev fronte, saj je preteklost
prinesla najboljše rezultate takrat, kadar so vse družbenopolitič. ,e
organizacije nastopile frontno. »Pomembno je tudi uresničevanje
socialistične samoupravne kadrovske politike: najodgovornejše
dolžnosti naj prevzamejo mladi strokovnjaki in aktivisti, ki bodo
uveljavljali samoupravljanje v praksi.« Marfco Hrlbar iz krajevne
skupnosti Borisa Kidriča je menil, da bi morali v obširnem programu
utemeljiti prednostne naloge - po njegovem mnenju zlasti s po-
dročja socialnega skrbstva, ekonomske stabilizacije, uresniCevanja
delegatskega sistema, krepitve samouprave na področju stanovanj-
skega gospodarstva, obrambne pripravljenostl, informiranja, po-
trošniških svetov in organiziranosti socialistične zveze.

Predstavnik republiške konference Ivo Zordč j e omenil odgovor-
nost socialistične zveze za delegatski sistem: »Ce stvari v delegat-
skem sistemu ne gredo, kot bi morale, mora SZDL prva povzdigniti
glas!« Emil Tomc, predsednik medobčinskega sveta socialistične
zveze Ijubljanske regije, se je v razmišljanjih o vlogi socialistične
zveze pridružil tistim razpravljalcem, ki so ugodno ocenili oprav-
Ijeno delo v preteklem letu.

Po tako živahni in vsebinski razpravi so temelji delovnega pro-
grama (ki ga narekuje življenje), še trdnejši: dosledno uveljavljanje
vseh načel frontnega delovanja, večja povezava med občinsko in
krajevnimi konferencami SZOL, organiziranje in spodbujanje vseh
oblik dela na občinski ravni, družbenopoliiično izobrazevanje in
usposabljanje članov delegacij, krepitev delegatskega sistema in
utrjevanje ustavne vloge krajevne skupnosti, aktivnosti na področju
obveščanja, skrb za dosledno uresničevanje stabilizacijske politike
in sprejetih planskih aktov, sodelovanje pri razreševanju problema-
tike na področju družbenih dejavnosti, gradnje objektov s samopri-
spevkom III in razvoja kmetijstva, pomoč pri interesnem združevanju
delovnih Ijudi in občanov. Se zlasti pa negovanje in razvijanje revo-
lucionarnih tradicij in krepltev splošne Ijudske obrambe in družbene
samozaščite.

Delegati občinske konference so v predsedstvo namesto Milene
Mihelič izvolili novo predsednico bežigrajske mladine Ireno Kopri-
vec, podprli pa so tudl evidentiranje Toneta Florjančiča kot mož-
nega kandidata za predsednika mestne konference socialistične
zveze.

Po končani javni razpravi o predlogu, da bi celotna stanovanjska
soseska MS 12/2 - Nove Jarše sodila v občino Moste-Polje je
občinska konferenca sprejela in posredovala obdnski skupšfiini
predlog za tako spremembo območja občine.

STANE DROUC


